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Informace z 10. veřejného zasedání zastupitelstva města
Zasedání se konalo ve středu 
4. listopadu 2015 od 19 hodin  
v zasedací síni MěÚ v Nové Včel-
nici. Přítomno bylo 11 zastupi-
telů, z veřejnosti 3 občané. Po 
schválení programu, zapiso-
vatelky a ověřovatelů zápisu 
zastupitelstvo města schválilo:
• poskytnutí individuální 
dotace 42 832,-Kč na uhrazení 
dvou fotbalových branek insta-
lovaných na stadionu v Nové 
Včelnici; 
• rozpočtovou změnu č. 8 
/2015 – zaúčtování dotace  
398 493,- Kč obdržené od 
MMR na dětské hřiště u Teba, 
uhrazení penále 2 286 000,- 
Kč vyměřené za dotační akci 
„Kanalizace a vodovod Stará 
Včelnice“ z vytvořených rezerv;
• vyřazení osobního auto-
mobilu Škoda Felicie k datu  
1. 12. 2015;
• pronájem ubytovacího zaří-
zení Athéna včetně rekondiční 
linky a ubytovny v objektu 
tělocvičny jedinému zájemci  
p. Kollarovi z Českých Budějo-
vic a pověřilo starostu města 
přípravou nájemní smlouvy;
• záměr prodeje budovy kul-
turního domu, U Nádraží č. p. 
195;
• záměr prodeje části pozem-

ku p. č. 1537/1 o velikosti při-
bližně 1/3 výměry (část potoka 
Rosička v „touni“);
• dodatek č. 1 k veřejnoprávní 
smlouvě na úseku přestup-
kové agendy, kterým dochází 
ke změně úhrady za každý 
oznámený přestupek na  
1 200,- Kč s účinností od 1. 1. 
2016 (přestupkovou agendu 
za nás zpracovávají na základě 
veřejnoprávní smlouvy orgány 
Města Jindřichův Hradec);
• ceník za pronájem sportov-
ního areálu, tělocvičny a rekon-
diční linky platný od 1. 11. 2015;
• ceník služeb, úkonů a proná-
jmů platný od 1. 1. 2016;
• knihovní řád, ceník služeb  
a provozní řád internetu platný 
od 1. 1. 2016;
• podání žádosti o dotaci Mini-
sterstva kultury ČR „Knihovna 
21. století“ na dotační projekt 
„Povídání o pejskovi a kočičce 
popáté“, celkové náklady pro-
jektu jsou 12 000,- Kč, z toho 
vlastní prostředky 6 000,- Kč;
• podání žádosti o dotaci Mi-
nisterstva kultury ČR „Veřejné 
informační služby knihoven“ 
na dotační projekt „Přechod na 
MARC 21“ (pořízení nového kni-
hovního systému), celkové ná-
klady projektu jsou 15 730,- Kč,  

z toho vlastní prostředky  
4 719,- Kč;
• pravidla pro uložení inže-
nýrských sítí do pozemků ve 
vlastnictví města platná od  
1. 1. 2016 (navýšení poplatku 
pro právnické osoby);
• odměny pro členy komisí za 
rok 2015, kteří nejsou součas-
ně členy zastupitelstva: kultur-
ní komise 24 000,- Kč, komise 
pro občanské záležitosti 7 500,- 
Kč, redakční rada zpravodaje  
6 000,-Kč;
• umístění sídla Spolku rodičů 
při ZŠ Nová Včelnice v budově 
Základní školy v Nové Včelnici, 
Školní 414 a sídla spolku Český 
svaz včelařů, z.s., základní 
organizace Nová Včelnice  
v budově městského úřadu, 
Komenského 386;
• smlouvy o partnerství města 
se Základní školou Nová Včelni-
ce a Českým svazem včelařů, 
z.s., na realizaci dotačních pro-
jektů „Revitalizace okolí Mari-
ánského sloupu“, „Revitalizace 
parku B. Smetany“ a „Revitali-
zace parku na Masarykově ná-
městí“;
• řád veřejného pohřebiště  
v souvislosti s dokončením roz-
ptylové loučky;

pokračování na str. 2 >



2 3Novovčelnický zpravodaj Novovčelnický zpravodaj

Veřejnosti byl předložen dotaz-
ník, který měl zapojit občany do 
oblastí rozvoje našeho města. 
Data byla sbírána od 29. 5. 
2015 do 12. 6. 2015. Bohužel 
vyplněných dotazníků se vrátilo 
jen velmi málo. Celková účast 
nedosáhla ani 3% z osob nad 
18 let.
V oblasti občanské vybavenosti 
bylo se současným stavem spo-
kojeno 48,3% a nespokojeno 
51,7%. Z hlediska projektů se 
objevovaly názory na nutnost 
úpravy kulturního domu a jeho 
využití, vyřešení situace zámku, 
zaměření aktivit na cílové 
skupiny (ne pouze sportovně), 
úprava procházkových tras (Pa-
latovka, dubová alej), vytvoření 

Informace z radnice
• Průmyslová zóna je připra-
vena pro nové investory. Nad-
zemní vedení VN je přeloženo 
do kabelu na hranici pozemku. 
Je dokončeno prodloužení ply-
novodního řadu včetně přípo-
jek. Na poslední chvíli se objevil 
třetí investor, společnost Echid-
na, výrobce hydraulických 
strojů. S vedením společnosti 
Borgstena jsme projednali 
možnost vyčlenění potřebné 
části pozemku pro výstavbu 
montážní haly a zajistili mož-
nost připojení na plynovodní 
řad. Bude potřeba provést 
nové geodetické vyměření 
pozemků. Pokud vše dopadne 
podle plánu, výstavba dvou 
menších závodů – nástrojárny 
a montážní haly na hydraulické 
stroje by mohla začít v příštím 
roce. První investice hlavního 
investora, společnosti Borgste-

Inzerce

> pokračování z str. 1 
• přijetí daru pro Základní 
školu v Nové Včelnici – 6 sou-
prav použitých počítačů s LCD 
monitory;
Zastupitelstvo města vzalo 

na vědomí výroční zprávu  
o činnosti školy ve školníím 
roce 2014/2015.
Informace jsou podány velmi 
zjednodušeně. Přesné znění 
usnesení je zveřejněno na 

úřední desce, zápis z jednání 
zastupitelstva města je uložen 
k nahlédnutí na městském 
úřadu.

Ing. Karel Dvořák 
starosta města

Cena vodného 
a stočného 

Pro rok 2016 cena vodného 
a stočného pro Město Nová 
Včelnice je 39,52 Kč/m³ bez 
DPH (45,45 Kč/m³ včetně DPH) 
u vodného a 29,83 Kč/m³ bez 
DPH (34,30 Kč/m³ včetně DPH) 
u stočného, tj. celkem 69,35 Kč/
m³ bez DPH tj. 79,75. Cena vod-
ného a stočného stanovena 
pro rok 2016 je oproti letošní-
mu roku 2015 snížena celkem  
o 0,53 Kč/m³.

Poděkování

Srdečně děkuji Městskému 
úřadu v Nové Včelnice a hlavně 
paní Bc. Haně Škvorové za 
velmi milou návštěvu a předání 
dárků při příležitosti mých na-
rozenin.               Milada Líbalová

Děkuji starostovi města, panu 
Karlu Dvořákovi za blahopřání 
k mému životnímu jubileu 85. 
narozeninám a zároveň děkuji 
za blahopřání, dárek a přátel-
ské posezení se zástupci org. 
SPCCH panu Krškovi a paní 
Hobzové.                        Karel Rešl

Děkujeme panu Pavlu Štanglo-
vi a zúčastněným členům SDH 
Nová Včelnice, vedených veli-
telem zásahu panem Pavlem 
Poslušným za rychlý a profe-
sionální zásah dne 6. 11. 2015 
v pozdních nočních hodinách  
v domě č. p. 466, ulice Česko-
slovenské armády. 

Za dům Ing. Jozef Šesták CSc.

Poděkování městskému úřadu 
za přání a dárek k Vánocům.

 Padruňková Věra

na, je v plánu na rok 2018.
• Hledáme kupce na budovu 
kulturního domu. Investice do 
jeho rekonstrukce převyšuje 
finanční možnosti města. Pří-
padné obnovení provozu by 
znamenalo každoroční nemalé 
provozní náklady, které by za-
těžovaly rozpočet. Nadějné se 
jeví jednání s JHMD, které by 
zde mohly provozovat služby 
pro turisty, případně zřídit 
kanceláře nebo turistickou 
ubytovnu. Turisté, kteří Novou 
Včelnicí zatím jenom projíždějí, 
by zde pak mohli strávit část 
své dovolené. 
• Nerad se vracím ke staré 
kauze „Vodovod a kanalizace 
Stará Včelnice“. Za pozdní  
splnění povinné publicity pro-

jektu a pozdní výběr nového 
provozovatele vodovodů a ka-
nalizací byly městu vyměřeny 
odvody a penále v celkové výši 
6,5 mil. korun. Část jsme již 
zaplatili začátkem roku, lhůta 
pro uhrazení odložené splátky 
zbytku penále ve výši 2,286 
milionu korun skončí 30. listo-
padu. Nezbývá, než sáhnout 
do rezerv a penále uhradit (viz 
rozpočtová změna schválená 
na 10. veřejném zasedání), 
abychom se vyhnuli dalším 
sankcím. Na žádosti o promi-
nutí odvodů a penále ze dne 
17. října 2014 a 17. února 2015 
jsme zatím neobdrželi žádnou 
odpověď.

 Ing. Karel Dvořák
tarosta města

Zapojení občanů do oblastí rozvoje města 
– výsledky oblasti občanské vybavenosti

náměstí nebo nutnost oplocení 
dětského hřiště. Vše je přehled-
ně zaznačeno v následujícím 

grafu.
Příště blíže výsledky oblasti Eko-
nomické prostředí.

Veřejná výzva 
- úředník

Na základě veřejné výzvy  
k přihlášení zájemců o uzavře-
ní pracovní smlouvy na výkon 
funkce úředníka územního sa-
mosprávného celku na pozici 
Úředník – Administrativní  
a spisový pracovník bylo evi-
dováno celkem 27 žádostí, 
které splnily předpoklady  
a stanovené podmínky výzvy. 
V současné době probíhá 
výběr z těchto uchazečů.

VÚ, DDŠ, SŠ, ZŠ a ŠJ Počátky, 
Horní 617, Počátky 394 64,  
telefon: 565 495 384 přijme 
kuchaře.

Jak může fungovat komunikace
Blíží se doba, kdy budou na 
městě vybírány poplatky za 
komunální odpad. To je vhodná 
příležitost jak si vybudovat 
databázi obyvatel včetně emai-
lových adres a mobilních tele-
fonů. Stačí při platbě tohoto 
poplatku požádat o vyplnění 
krátkého dotazníku. Kdo bude 
mít zájem, vyplní emailovou 
adresu a telefon. Na oplátku 
mu město může do emailu 
poskytnout rychle aktuální  
informace.
S těmito kontakty lze pak 
jednoduše a zdarma sestavit 
informační email a rozeslat 
jej obyvatelům Nové Včelni-
ce. Tato služba je pro velikost 
našeho města zdarma, včetně 
statistik o doručení např. na 
stránkách www.mailchimp.
com.

V případě, že potřebuji zjistit 
názor obyvatel na řešení li-
bovolného problému, mohu 
sestavit dotazník a ten rozšířit 
prostřednictvím emailu oby-
vatelům, kteří o to budou mít 
zájem. Sestavení dotazníku lze 
opět připravit zdarma např.  
s využitím stránek www.survio.
com.
Výše uvedené služby by pak 
jistě zvýšili informovanost oby-
vatel a předešli problémům, 
se kterými se potýkáme my  
i vedení města při rekonstrukci 
Riegrovy ulice. Nepochybně by 
také vedli k vyššímu zapojení 
obyvatel do veřejného dění.

Tomáš Hrubec

Poznámka – článek je uveřejněn 
bez korekcí redakce.
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Riegerova ulice
Když jsem v zářijovém No-
vovčelnickém zpravodaji nalezl 
krátkou větu o přípravě rekon-
strukce naší ulice, byl jsem po-
těšen. Město se po letech slibů 
odhodlalo k činům. Dokonce 
bez bližšího odůvodnění se 
částka projektu navýšila o troj-
násobek oproti původnímu 
předpokladu. Bohužel jsem 
postupem času přicházel na 
problémy celého projektu.
Začal bych u samotného 
zadání projektu. Z osobních 
jednání vyplynulo, že úplné  
a přesné definování požadav-
ků na projekt nebylo možné 
a bude probíhat průběžně na 
základě konzultací s projek-
tantem. Proto si myslím, že 
měla být nejprve vypracována 
studie, ze které by vyplynu-
lo celkové uspořádání ulice. 
Studie mohla i řešit napojení 
Riegerovy ulice na sídliště  
a ostatní komunikace. Studie 
měla být řádně veřejně prodis-
kutována. Potom se až měla 
uzavřít zakázka na kompletní 
projektovou dokumentaci. 
Toto neproběhlo a projektant 
rovnou začal pracovat na jím 
navržené variantě bez ohledu 
na připomínky k ní vznesené. 
Veškeré ostatní varianty pro 
něj byli jen komplikací.
Na zpracování a posouzení 
projektu bylo velmi málo 
času. Od počátku bylo jisté, že 
řešení rekonstrukce Riegerovy 
ulice bude velmi technicky 
náročné řešení. Zakázka na 
projektovou dokumentaci 
byla uzavřena koncem srpna 
a první podklady od projekč-
ní kanceláře byli k dispozici  

30. září. Do týdne jsem spo-
lečně s ostatními obyvateli 
ulice zpracoval připomínky  
k projektu a předal je na osob-
ním jednání vedení města. 
Přibližně o týden později jsem 
dostal zprávu, že se projekt 
měnit nebude. Rekonstrukce 
Riegerovy ulice byla prioritou 
v místních volbách pro všech-
ny spolky minimálně ve třech 
obdobích, ale času na diskuzi  
s občany a vysvětlení bylo 
minimum. Vlastně i zapojení 
obyvatel do příprav rekon-
strukce ulice nebylo plánované  
a začalo teprve po mojí osobní 
iniciativě.
Poslední co bych zmínil je 
komunikace a zveřejňování 
informací. U projektu tohoto 
typu, kdy výsledná částka celé 
rekonstrukce se může blížit 
částce 5 mil Kč, bych očekával 
průběžné zveřejňování doku-
mentů na stránkách města 
Nová Včelnice. Dokumenty 
typu zadávací dokumentace, 
kritéria výběrového řízení na 
dodavatele projektové do-
kumentace, smlouvy … Tyto 
informace jsem na stránkách 
hledat marně. Zajímal jsem se 
i o osobní názor jednotlivých 
zastupitelů. Bohužel, na email 
mnou odeslaný 1. 11. 2015 
nemám žádnou odpověď. 
Proto bych si dovolil v příštím 
zpravodaji zveřejnit článek  
o pravidlech slušného chování 
v internetovém světě. Samo-
zřejmě se souhlasem redakce 
tohoto periodika.
O celý projekt jsme se my, oby-
vatelé Riegerovy ulice z vlastní 
iniciativy, intenzivně zajímali. 

Když byly naše požadavky  
v průběhu příprav na rekon-
strukci zamítnuty, podali jsme 
oficiální stížnost na postup 
přípravy této rekonstrukce. Ke 
stížnosti se připojila většina 
obyvatel Riegerovy ulice. Tato 
stížnost, která byla posuzová-
na vedením města jako petice, 
byla následně zamítnuta. 
Hlavní body stížnosti zacho-
vání zeleně v ulici, možnost 
parkování a bezpečnost silnič-
ního provozu, řeší schválená 
varianta rekonstrukce pouze 
okrajově.
V tomto článku jsem chtěl 
upozornit na zásadní chyby, 
kterých se vedení města do-
pustilo při přípravě projektové 
dokumentace. Z dosavadních 
jednání je jasné, že vedení 
města i my obyvatelé ulice 
máme na způsob provedení 
rekonstrukce jiný názor. Všech-
ny podklady jsem, zveřejnil na 
stránkách  http://riegerova.
weebly.com, ať si každý vytvo-
ří vlastní názor. Rekonstrukce 
ovlivní chod ulice na několik 
desetiletí, stejně jako jej ovliv-
nil rozbitý stav komunikace do 
této doby. Proto mě osobně 
mrzí, že na projednání této 
rekonstrukce nebyl dostatek 
času a ochoty.

Tomáš Hrubec

Poznámka – článek je uveřejněn 
bez korekcí redakce.

Příprava projektové dokumentace rekonstrukce 
Riegerovy ulice - fakta

Podklady pro zpracování pro-
jektové dokumentace jsme 
připravovali již od března ve 
spolupráci s provozovatelem 
vodovodů a kanalizací. Dne 
1. července jsme obeslali pět 
projektantů s žádostí o zaslání 
cenové nabídky na zpracování 
projektu. Stanovená lhůta pro 
podání nabídky byla do 15. čer-
vence. Záměrně jsme neuvedli 
předpokládanou cenu projek-
tu. Tu měl každý uchazeč na-
bídnout až po osobní prohlídce 
na místě samém a posouzení 
technické složitosti řešení. Od 
oslovených uchazečů jsme 
obdrželi dvě nabídky, ostatní 
se omluvili pro vytíženost. 
To, že oba uchazeči posoudili 
složitost projektu korektně, 
svědčí jejich cenová nabídka, 
která se liší řádově o 10%. 
Jako zpracovatel projektu byla 
vybrána společnost Profi Jih-
lava s nižší cenovou nabídkou  
260 150,- Kč včetně DPH. Smlou-
va o dílo byla projednána v za-
stupitelstvu města 26. srpna, 
pozvánka na zasedání byla 
zveřejněna 18. srpna. Součástí 
pozvánky byl program, který 
mj. obsahoval bod 4. Smlouva  

o dílo „Projektová dokumen-
tace ul. Riegerova“. Zde jsem 
podal informaci o průběhu 
výběru projektanta a všich-
ni měli možnost se vyjádřit  
k předložené smlouvě o dílo. 
Smlouva byla bez připomínek 
veřejnosti (dva občané!!!) jed-
nomyslně schválena. Následo-
val podpis smlouvy a zahájení 
prací na projektu. Zadání bylo 
jasné – výměna kanalizačního 
a vodovodního řadu včetně pří-
pojek, rekonstrukce povrchu 
komunikací s cílem odvedení 
dešťových vod do kanalizace, 
bezpečnost silničního provo-
zu, chodců a vytvoření par-
kovacích míst se současným 
zachováním zeleně v co nej-
vyšší možné míře (zde je nutný 
zvolit kompromis). Podmínkou 
byla povinnost průběžných 
konzultací postupu prací se 
zadavatelem. Během těchto 
konzultací byly s projektantem 
projednány všechny možné 
varianty řešení projektu, tj. 
jednosměrný i obousměrný 
provoz ulice, chodník vlevo, 
vpravo i bez chodníku, obytná 
zóna, možnosti zpomalení 
provozu atd. atp. Osobně jsem 

přesvědčen o tom, že zvole-
ná varianta nejlépe vyhovuje 
všem požadavkům a současně 
v minimální míře omezí všech-
ny uživatele komunikace.
Závěrem chci zdůraznit, že si 
nejsem vědom žádných zásad-
ních chyb, ze kterých je vedení 
města osočováno. Přistoupit 
na podmínky petice by zname-
nalo zahodit práci projektan-
ta, vrátit se na samý začátek  
a znovu začít řešit otázky, 
které byly již dávno vyřešeny. 
Za klíčový okamžik, kdy se 
dalo cokoli ovlivnit, považuji 
veřejné zasedání onoho 26. 
srpna. Zde jsem však žádný 
zájem veřejnosti o tuto akci 
nezaregistroval.
Obsah článku „Riegerova ulice“ 
je souhrn názorů a pocitů, na 
které má autor jistě právo, 
které však pramení z neznalosti 
skutečného stavu věcí. Veškeré 
pokusy o jejich vysvětlení však 
byly marné. Proto si myslím,  
že poslední slovo by měl mít 
ten, kdo za daný projekt nese 
skutečnou zodpovědnost.

Ing. Karel Dvořák
starosta města

Jazyková soutěž
V pondělí  9. 11. 2015 proběhlo 
v J. Hradci okresní kolo jazyko-
vé soutěže pro žáky 8. a 9. roč. 
základních škol. Soutěžní odpo-
ledne organizovala Obchodní 
akademie v J. Hradci, která 
žákům poskytla také základní 
informace o mezinárodních 

jazykových zkouškách a prezen-
taci studentů o výměnných a 
studijních pobytech v Německu, 
Francii, Británii a na Maltě. Naši 
žáci soutěžili v anglickém jazyce. 
Jmenovitě za 8. roč. Zuzana Be-
rounská, Marek Strnad a Natálie 
Vašková, za 9. roč. Alena Černá, 

Kateřina Letochová a Dominik 
Sivák. Všichni si vedli na výbor-
nou! Ze 30 účastníků se 5 našich 
dostalo do první desítky. Nejlé-
pe se umístila Alena Černá na  
3. místě. Všem žákům patří velké 
dík za vzornou reprezentaci.

Mgr. Daniela Šímová
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V úterý 27.října naše třída po-
řádala spolu s paní učitelkami 
Sedlákovou a Sokolovou pro 
žáky 1.stupně halloweenskou 
stezku odvahy. Hodně dlouho 
jsme se na tuto akci připravo-
vali. Nakonec jsme se v úterý 
setkali v 16:30 ve škole. V naší 
třídě jsme se nalíčili a násled-
ně jsme se vydali připravit si 
stanoviště a roznést světýlka. 
Brzy se začalo stmívat a show 
mohla začít. Na startu byla 
naše paní učitelka. V šatně 
naší školy bylo první stano-
viště. Dále se šlo směrem  

k Zemědělskému družstvu. 
Pokračovalo se Palatovkou  
a konec byl na hokejbalovém 
hřišti, kde si všichni mohli 
opéct buřty. První odvážlivci 
byli vysláni v 18 hodin, v tu 
chvíli už byla tma. Postupně 
děti na stanovištích plnily jed-
notlivé úkoly: poznávaly stra-
šidla, házely míčkem, snažily 
se osvobodit vězně a testo-
valy svou statečnost u hrobu 
s mumií. Všechny děti dostaly 
obrázek, bonbóny a diplom za 
odvahu. Ale i strašidla dostala 
odměnu. Zašla si všechna na 

Jste to, co jíte a děláte   
V pondělí 16. listopadu 2015 
proběhlo na II. stupni ZŠ pro-
jektové vyučování na téma 
„Jste to, co jíte a děláte“. 
Naši učitelé si pro nás připra-
vili různá stanoviště s tématy 
týkající se zdravého stravo-
vání a pohybu. Všichni jsme 
byli rozděleni do šesti skupin  
a absolvovali jsme čtyři 
témata – vaříme zdravě, 
sportem ku zdraví, látky v po-

travinách – éčka, jsem tréno-
vaný, poruchy příjmu potravy  
a jím zdravě. Během dopole-
dne jsme připravili kuskus se 
zeleninou, potrápili svá těla 
v tělocvičně a na spojovačce, 
hledali na internetu informa-
ce o bulimii, anorexii a dalších 
poruchách. Seznámili jsme 
se s tzv. „éčky“ v potravinách 
a naučili se je rozlišovat na 
zdraví prospěšná a škodlivá. 

MO STP informuje - prosinec 2015

Aktuálně … 
ve středu 2. pro-
since bude výbor 
v salonku u Jelena 

připravovat rok 2016; 
- v prosinci navštívíme 1 ju-
bilantku s pamětním listem  
a dárkem;  

Ohlédnutí se zamyšlením …
- ve středu 4. listopadu připra-

voval výbor u „Jelena“ člen-
skou schůzi MO, dohodl změny 
ve složení výboru, návrhy na 
předsedu, místopředsedu 
a hospodáře, které byly ČS 
schváleny 25. listopadu, a tím 
byly dány podklady pro regis-
traci do spolkového rejstříku. 
- 25. listopadu jsme spolu  
s kulturní komisí organizovali 
Senior klub, který plnil i roli 

našeho podzimního posezení. 
V úvodu vystoupily děti a pak 
jsme se příjemně pobavili při 
produkci pana Franty Richte-
ra z Dačic. Před Seniorem se 
sešla krátká ČS MO ke schvá-
lení změn.   
Letos již nepojedeme do Ho-
ráckého divadla  Jihlava. Na-
vštívili jsme 2 jubilantky.                       

(h) 

Skaut – Betlémské světlo
„Snahou každého světla je prozářit tmu… Takhle nějak si to museli říkat i pracovníci rakouského roz-
hlasu v Linci, když v roce 1986 přemýšleli, jak ozvláštnit sbírku pro zrakově postižené děti, nazvanou 
Světlo ve tmě. Mohla je také inspirovat pověst italského města Florencie…“

Římský papež Urban II. 
(1088–1099) vyzval v té době 
evropské rytíře, aby zorgani-
zovali válečnou výpravu do 
Palestiny a osvobodili pře-
devším Betlém a Jeruzalém 
– rodiště a hrob Ježíše Krista. 
Podle červených křížů, které 
si připevňovali na oděvy, se 
jim proto začalo říkat „křižáci“. 
Dalo se na ni najmout i několik 
mládenců z Florencie. Jeden  
z nich při odjezdu přísahal,  
že když výpravu přežije a vrátí 
se, donese do rodného města 
plamínek ohně z věčného 
světla, které hoří v Betlémské 
basilice. Málokdo mu tehdy 
věřil. Po několika letech, těsně 
před Vánocemi, se před brana-
mi města objevilo několik otr-
haných a zubožených postav, 
v jejichž čele šel jeden s hořící 
svící. Těžko v nich Florenťané 
poznávali svoje syny, kteří 
před lety odešli z domova do 
války. Všichni ale přísahali, že 
plamínek na svíci, kterou nesli, 
je skutečně přímo z Betléma. 

Ochránili ho v každém počasí, 
vezli ho po souši i po moři, 
jen aby splnili svůj slib. Ve 
středověku to tak bylo první 
a zároveň poslední Betlémské 
světlo.
A nápad byl na světě! Dopravit 
před Vánocemi do Rakouska 
světlo z Betléma jako poděko-
vání těm, kteří ochotně a rádi 
přispějí nějakým způsobem 
postiženým dětem. V té době 
nikdo z nich ovšem netušil,  
že za pár let se z tohoto 
nápadu zrodí jeden z novodo-
bých vánočních zvyků.
Jak tedy Světlo dopravit? 
Musela tu ovšem být spoji-
tost se zrakově postiženými 
dětmi, protože sbírka Světlo 
ve tmě byla určena především 
pro ně. Z fondů sbírek se pro-
středky uvolnit nemohly a tak 
se pracovníci rozhlasu obrátili 
se svojí žádostí na leteckou 
společnost AUA a cestovní 
kancelář Raiffeisen. Tak bylo 
zajištěno, že jedno dítě a malý 
televizní štáb pojedou do Bet-

léma pro světlo zdarma. V té 
době však ještě v důsledku po-
litických situací bylo zapotřebí 
spousta povolení, navíc pro 
natáčení v zemi tak dbající na 
bezpečnostní opatření, jako 
je právě Izrael. Díky ochotě 
všech zainteresovaných se ale 
podařilo vše zvládnout včas. 
A tak od roku 1986 se začala 
novodobá éra dovozu Betlém-
ského světla.
V roce 1989 bylo přivezeno 
poprvé Betlémské světlo do 
Československa a od té doby 
je každoročně rozdáváno na 
stovkách míst v celé zemi. Ne 
jinak je tomu u nás v Nové 
Včelnici, kde ho budeme 
tradičně rozdávat ve středu  
23. 12. 2015 od 17:30 do 19:00 
na náměstí u kostela.

Sandrik Bednář – Sandy155
Přejato ze stránek 

www.betlemskesvetlo.cz
1. skautský oddíl 

Povidla
Starej Vrba bydlel na konci vsi  
v malém hospodářství, které 
mu jakožto nejstaršímu při-
padlo po otci. Že by statek 
vzkvétal, se rozhodně říct 
nedalo, protože majitel práci 
nevymyslel, ale úplně neudržo-
vané to taky nebylo. Tak akorát, 
aby se dalo slušně přežívat. Měl 
zlou ženu, která stále viděla 

na všem a na všech chyby  
a pořád si vymýšlela, co by ještě 
chtěla. Musela mít všechno, co 
ostatní a dědka nutila, aby jí to  
a tohle vyrobil nebo opatřil. 
Na druhou stanu nebýt pevné 
ruky, už by jim to tam na hlavu 
spadlo, protože Vrba byl po 
širém okolí vyhlášený jako ...

pokračování na str. 8 >

Halloween na naší škole 

Všem se netradiční dopoled-
ne ve škole moc líbilo.

Žáci 2. stupně

Základní škola Nová Včelnice
pořádá

21. prosince od 17 hodin
v sále Hotelu Jelen

Vánoční 
akademii 

žáků ZŠ
Srdečně zveme 

širokou veřejnost

buchtu do školní kuchyňky. 
Doufám, že se dětem akce 
líbila stejně jako nám.

Štěpán Jačo, 7.A
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> pokračování ze str. 7
největší flákač a příležitostný 
alkoholik. Práci se vyhýbal jako 
čert kříži a jediná věc, o kterou 
se na statku staral, byl pašík, 
kterému věnoval víc času než 
své ženě, aby bylo na podzim 
dostatek jitrnic. Někteří říkali, 
že ti dva byli pro sebe stvo-
ření, ona byla jediná, kdo byl 
schopen přinutit dědka k prá- 
ci, a on byl zase jediný, kdo s ní 
byl schopen vydržet.
Stará se zrovna vracela z ná- 
vštěvy od sestry Máni z Mo- 
ravy, kde trávila každý rok  
v září týden, což bylo pro man-
žela nejlepší období roku. Celý 
týden vysedával ve stodole  
s kumpány u kamen, kde hrál 
karty, kupil dluhy a lahváče. 
Vždy ke konci ale začínal být 
nervózní, neboť bába vždy 
přijela plná dojmů, co všechno 
nového si sestra za rok pořídi-
la, a že to musí mít taky a kdesi 
cosi. Naposled musel stavět 
skleník, kde prý jeho švagrová 
pěstuje vynikající rajčata. Dřel 
se celý týden a sklizeň pak byla 
stejně mizerná, neboť skleník 
postavil ze severní strany sto-
doly a byl tedy podobně osvět-
lený jako sklep.
„Čert to vem,“ pomyslel si 
nevrle, když vysedával u te-
levize a náhle uslyšel zavrzat 
dveře, jak se žena vrátila  
z výletu. „Tak jsem konečně 
doma, to byla ale cesta. Před-
stav si, že vlak měl hodinu 
zpoždění a ještě jsem musela 
dvakrát přesedat“. „Hm,“ 
povídá muž, aniž by se otočil 
od televizoru. „Co je? Ty nejsi 
rád, že mě vidíš?“ „Jo jsem, 

ale smrt bych viděl radši“. 
„Sprosťáku, že já si radši ne-
vzala Frantu z vedlejší vsi, ten 
v padesáti umřel a z jeho ženy 
je teď velice dobře zajištěná 
vdova. No nic, není čas zahálet, 
musíme se dát do práce.“ „A je 
to tady,“ říká si manžel a ptá 
se: „Do jaký práce, je podzim, 
na baráku je všechno hotovo.“ 
„To jo, ale Máňa měla výborný 
domácí povidla, když jsem je 
chutnala, málem jsem omdle-
la. Budeme dělat povidla, na 
stráni roste švestka, na pár 
kilo tam ovoce určitě bude.“ 
To muže velice znepokojí. Měl 
totiž se švestkami docela jinačí 
plány, než z nich dělat marme-
ládu. „Kdybych nebyl tak línej 
a napral to do sudu dřív než se 
vrátila, mohl bejt klid.“ „Na co 
povidla, vždyť to nikdo nežere. 
Ty to nemůžeš kvůli cukru  
a mně to nechutná.“ „No tak 
budeme mít do knedlíků, až 
přijedou mladý na návštěvu,“ 
odsekne žena.
„Ty to taky nechtějí, holka 
sladký nejí kvůli nějaký tý linii 
a mladej ten je masovej, no 
celej po mně.“ „Jo, po tobě,“ 
pomyslí si jedovatě babice, ale 
nechá to bez poznámky. „Vem 
žebřík a jdeme trhat švestky,“ 
poručí. Stařík se začne kroutit. 
„Co je?“ okřikne ho žena. „No 
víš, nemáme žebřík,“ praví 
opatrně muž. „Jak nemáme, 
ve stodole máme přece roz-
kládací z hliníku, takovej, jako 
mají u Máni.“ Vtom se zadrh-
ne. „Že tys tu hrál zase karty 
se sousedem, když jsem byla 
pryč, říkala jsem ti přece, že s 
nim hrát nemáš, že fixluje. Tys 

ten žebřík prohrál co, jako ty 
hodiny po babičce loni!“ „Hm.“ 
„Proboha, člověk je chvíli pryč 
a z baráku mu nic nezbyde. 
Cos všechno prohrál?!“ „Žebřík 
a dva králíky“ „Tys prohrál 
moje králíky, proč jsi mu nedal 
svoje prase?“
„Prase nechtěl, že má svoje, 
ale králíci se mu líbili. Ale 
neboj, vzal si ty dva nejmen-
ší vpravo nahoře,“ snaží se 
trochu utišit situaci. Náhle 
žena zrudne a začne být nepří-
četná. „Vpravo nahoře? Tys mu 
dal naše jediný dvě samice, jak 
máme mít mladý bez samic, to 
tam těm králíkům mám zavřít 
kachnu? Koukej někde sehnat 
aspoň jednu slušnou samici  
a to hned!“ „No jo, už jdu, vedle 
ve vsi to prej jeden sedlák 
vybíjí, že se mu o to nechce 
starat, tak snad za flašku by mi 
mohl jednu dvě věnovat.“ „Do 
večera ať jsi doma! Ne, že zase 
skončíš v hospodě!“
Dědek tedy kvapem vezme 
flašku slivovice a mizí z do- 
sahu. Bába má dost staros-
tí s vybalováním, tak si ani 
nevšimne, že než vyrazí na 
cestu, zaběhne do stodo-
ly. Tam si teprve vydechne.  
„A mám to za sebou,“ povídá 
si s úlevou. „Ještě, že se sem 
nešla podívat,“ usměje se ši-
balsky a jde schovat do sena 
hliníkový žebřík ze zdi. Do 
košíku naloží jejich dvě králičí 
samice, aby tam skutečně 
nebyly, kdyby sem přece jen 
přišla, a s flaškou v náručí 
vyrazí k sousedovi. „Já ti dám 
povidla.“

Lee Wanec 

Výsledkový sportovní servis

Fotbal
Áčko
11. kolo NV – Č. Velenice 
8:1 (Bednář 3, Pacholík 
3, Nebeský, Mareš)
12. kolo Olešnice – 
NV 0:1 (Průša)
13. kolo předehráno v srpnu
14. kolo NV – H. Stropnice 
3:0 (Tuček, Pacholík, Didek)
Po odehraném podzimu 
jsou fotbalisté Nové Včelnice 

zaslouženě na 1. místě.

Béčko 
9. kolo NV – Jarošov n. N 8:1 
(Zápotoka 2, Matějka D. 2, 
Pacholík 2, Holický, Matějka J.)

Dorost
10. kolo NV – Meteor Tábor 
7:0 (Didek 2, Pacholík 
2, Tuček 2, Vokuš)

11. kolo S. Ústí – NV 1:5 (Pacho-
lík 2, Neugebauer 2, Sýkora)

Poděkování
Fanoušci děkují našim včelnic-
kým fotbalistům za vzorně ode-
hrané podzimní kolo, přestože se 
někdy jednalo o vyloženě infark-
tové zápasy a hlavně za možnost 
účastnit se báječné dokopné  
u Jelena. Těšíme se na jaro…

Gymnastika
24. října přípravky 
Sezimovo Ústí
Kat. I
4. Koštiálová Adéla 31,45
5. Chválová Stela 29,45
6. Vicanová Berenika 29,05

Kat. III
12. Nušlová Kamila 21,85

14.11.2015 7. ročník 
Jindřichohradecké ligy
III. liga a

9. Hánová Tereza 34,950
18. Omastová Karolína 18,550
19. Hanzlová Anna 14,100

III. liga C 2007
11. Melicharová Marie 37,100

21. listopadu Přebor 
družstev Jihočeského 
kraje a Kraje Vysočina
Základní stupeň
4. TJ Nová Včelnice 
(Vicanová Berenika, Chválová 

Stela, Koštiálová Adéla)

III. liga – žákyně B
4. TJ Nová Včelnice (Hánová 
Tereza, Hanzlová Anna, 
Omastová Karolína)

III. liga – mladší žákyně
7. TJ Nová Včelnice (Jino-
chová Nikola, Melicharová 
Marie, Jačová Elena)

Kuželky
Do soboty 5. prosince je potřeb-
né se přihlásit do VII. ročníku 
„Memoriálu Vlastimila Outlého 
2015“ v kuželkách dvojic na 4x30 
hodů sdružených, který se usku-
teční od pondělí 14. do pátku  
18. prosince na dvoudráhové 
herně TJ Nová Včelnice. Po všech 
pět dní se bude hrát od 17 do 22 
hodin. Startovné za duo je 200 
korun, přičemž jsou vypsána 
klání v kategoriích registrova-
ných i neregistrovaných žen  

a mužů. Ocenění čekají na 
nejlepší dvojice a jednotlivce, 
upomínkové předměty jsou 
připravené pro každého. Více 
informací podá a přihlášky přijí-
má Jaromír Brus (brusjaromir@
gmail.com, 602 565 225).
Třídenní závod na období mezi 
Vánoci a silvestrovským veselím 
připravila TJ Nová Včelnice. Na 
své herně uskuteční v termínu 
28. až 30. prosince turnaj dvojic 
s názvem „Novoroční tandemy 

2015“. Každý den se bude házet 
od 17 do 22 hodin v disciplíně 
100 hodů sdružených. Soutěže 
proběhnou ve třech kategoriích, 
a sice registrovaných, neregist-
rovaných – příchozích, smíšené 
(tj. muž + žena). Startovné za 
duo je 100,- Kč. „Zveme každého 
k nám na kuželnu na pohodové 
soutěžení ve svátečním času,“ 
vzkazuje za organizátory Jaro-
mír Brus (brusjaromir@gmail.
com, 602 565 225).
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Výsledkový sportovní servis - kuželky
Divize JIH 2015 -2016
7. 11. 2015 Lokomotiva Č. Budějovice : TJ NV A 4:4 2997-3002 (11:13) Tyšer Martin 533, Pivko Tibor 515
13. 11. 2015 TJ NV A : TJ Kamenice nad Lipou F 7:1 2665-2479 (17:7) Tyšer Martin 465, Domin Pavel 455

1. KK Slavoj Žirovnice 9 7 0 2 48,0:24,0 127,0:89,0 14 

2. TJ Lokomotiva Č. Budějovice 9 6 2 1 46,0:26,0 124,0:92,0 14 

3. TJ Jiskra Nová Bystřice 9 6 1 2 45,0:27,0 115,0:101,0 13 

4. TJ Sokol Chotoviny 9 5 0 4 38,0:34,0 111,0:105,0 10 

5. TJ Nová Včelnice 9 4 2 3 38,0:34,0 105,0:111,0 10 

6. TJ Nové Město na Moravě 9 4 1 4 39,0:33,0 123,5:92,5 9 

7. TJ Slovan Kamenice n/L. F 9 4 1 4 32,0:40,0 98,0:118,0 9 

8. KK Lokomotiva Tábor B 9 4 1 4 31,5:40,5 103,5:112,5 9

9. TJ Start Jihlava 9 3 2 4 34,5:37,5 106,0:110,0 8 

10. TJ Sokol Častrov 9 4 0 5 32,0:40,0 94,0:122,0 8 

11. TJ CHJK Jihlava 9 3 0 6 31,0:41,0 107,0:109,0 6 

12. TJ Třebíč B 9 3 0 6 29,0:43,0 96,0:120,0 6 

13. TJ Centropen Dačice D 8 2 1 5 28,0:36,0 94,0:98,0 5 

14. TJ Slovan Jindřichův Hradec 8 1 1 6 24,0:40,0 84,0:108,0 3

Okresní přebor  JH  2015/2016 
TJ Kunžak D : TJ NV B 4 : 2 1628-1609 (3:5)  Vítek Stanislav 436, Picka Pavel 417
TJ NV B : TJ Jiskra Třeboň 6 : 0 1648-1495 (6:2)  Neugebauer Stanislav 442, Vítek Stanislav 420

1. TJ Nová Včelnice B 6 4 0 2 25,5:10,5 31,5:16,5 1642 8

2. TJ Centropen Dačice E 6 4 0 2 29,0:19,0 29,0:19,0 1588 8

3. TJ Jiskra Nová Bystřice C 6 4 0 2 33,0:15,0 33,0:15,0 1609 8

4, TJ Slovan J. Hradec B 6 3 0 3 25,5:22,5 25,5:22,5 1588 6

5. TJ Kunžak B 6 3 0 3 20,0:28,0 20,0:28,0 1585 6

6. TJ Kunžak D 6 2 1 3 16,5:31,5 16,5:31,5 1490 5

7. TJ Sokol Slavonice C 6 2 0 4 19,0:29,0 19,0:29,0 1572 4

8. TJ Jiskra Třeboň 6 1 1 4 17,5:30,5 17,5:30,5 1529 3

Pelhřimovský přebor 2015/2016

1. TJ Sokol Častrov B 6 6 0 0 27,0:9,0 32,5:15,5 1592   12

2. TJ Spartak Pelhřimov C 7 4 1 2 25,0:17,0 33,0:23,0 1610     9

3. TJ Spartak Pelhřimov D 6 4 0 2 21,0:15,0 23,5:24,5 1639     8

4. TJ Spartak Pelhřimov F 6 3 0 3 19,0:17,0 24,5:23,5 1503     6

5. TJ Slovan Kamenice n/L. E 6 2 1 3 16,0:20,0 21,0:27,0 1481     5

EKL

1. Gladiátoři 10 bodů

2. Démoni 10 bodů

3. Berušky 8 bodů

4. Rafani 6 bodů

5. Hasiči 6 bodů

6. Hasičky 3 body

7. KC Škudra   2 body  

8. Jarmilky 2 body

9. Kameni    1 bod

KC Škudra -  Rafani 2 : 4 Vašová  233 , Blažek   218

Kameni - Démoni 0 : 6 Jirků 210 , Dvořák 236

Berušky : Hasičky 5 : 1 Tyšerová  236  , Lejtnarová  232

Jarmilky : Hasiči 2 : 4 Pechková  247, Houser  249

Hasiči - Kameni 5 : 1 Houser  260, Staněk   230

Démoni - KC Škudra 5 : 1 Pilař  259, Vašová 245

Rafani - Berušky 2 : 4 Pudil 248 , Klímová st. 258

Gladiátoři - Jarmilky 5 : 1 Picka  267, Pechková  266

Hasičky - KC Škudra 1 : 5 Vacek  233, Vašová  226

Kameni - Gladiátoři 0 : 6 Štangl  226, Kačo  263

Berušky - Démoni 1 : 5 Klímová st. 251, Neugebauer  250

Hasičky - Rafani 1 : 5 Lukačovičová E. 233 Blažek  237

KC Škudra - Hasiči 1 : 5 Jacek   265  , Lejtnar  256 

Pohár ČKA
Tak jako v předchozích letech se 
naše družstvo přihlásilo do celo-
republikového turnaje České ku-
želkářské asociace  čtyřčlenných 
družstev  na 120 hodů sdruže-
ných.

2. předkolo: 
Nová Včelnice - Slavonice 4:2       
2078 -   2057
Pivko Kamil  483
Tyšer Martin  514 
Lavička Lukáš     517
Pivko Tibor         564 

odveta: 
Slavonice - Nová Včelnice 2:4       
2107  -   2112
Lavička Lukáš  534
Vítek Stanislav  458 
Tyšer Martin          540
Pivko Tibor                 580     

Díky vítězství v obou zápasech 
postoupilo naše družstvo přes 
soupeře z III. ligy do 1. předko-
la, ve kterém se utká s divizní 
Novou Bystřicí.          

6. TJ Sokol Cetoraz B 7 2 1 4 18,0:24,0 27,5:28,5 1499     5

7. TJ Nová Včelnice C 6 2 0 4 16,0:20,0 27,0:21,0 1566     4

8. TJ Slavoj Žirovnice C 6 2 0 4 14,0:22,0 17,0:31,0 1546     4

9. TJ Spartak Pelhřimov E 6 1 1 4 12,0:24,0 18,0:30,0 1585     3

Cvičení pro všechny
Zveme všechny, kteří mají zájem 
se hýbat, na cvičení do tělocvič-
ny, které se koná každé pondělí 
od 20.00 do 21.00 hodin a ve 
čtvrtek od 19.30 do 20.30 hodin. 
Naše cvičební hodiny jsou velmi 

variabilní, používáme velké 
míče, malé overbally, činky, 
posilovací gumy, posilovací 
kruhy, flexi-bary a v současné 
době zkoušíme i bosu. Cvičit 
budeme až do 17. prosince 2015, 

pak si dáme vánoční pauzu  
a po Novém roce opět začne-
me hned v pondělí 4. ledna. Na 
některých hodinách si cvičení 
budeme zpestřovat i zumbou.
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Kultura

Kamenice nad Lipou

Kulturní dům
4. 12. v 15 hodin – vypouštění balónků s přáním 
k Ježíškovi
4. 12. od 15:30 – Nebe peklo
13. 12. v 10 hodin – Vánoční jarmark
13. 12. v 15 hodin – String Ladies – houskové trio

Novovčelnický zpravodaj vydává Město Nová Včelnice nákladem 1100 ks, neprodejné. Evidenční číslo: MK ČR E 11662.  
IČ: 247146. Měsíčník.Příspěvky nevracíme. Redakce je oprávněna články krátit nebo upravit. Nepodepsané příspěvky nebudou uveřejňovány. Pří-
spěvky dopisovatelů a čtenářů nemusejí vyjadřovat stanovisko redakce. Tisk: RAIN s. r. o., J. Hradec. Redakční rada: Marie Davidová, Pavlína Nebeská.  
E-mail: redakce@meu.vcelnice.cz.  Uzávěrka podkladů do příštího čísla je 20. 12. 2015.

Kulturní dům
5. 12. ve 14 hodin
15. 12 v 17 hodin – Vánoční koncert
25. 12. ve 20 hodin – Poslední leč

VÁNOČNÍ SVÁTKY VŽDY S KAPREM 
OD RYBÁŘŮ Z NOVÉ VČELNICE

Nejkrásnější svátky v roce jsou spojeny 
s prodejem „vánočních kaprů“.

Místo: 
Prostory nákupního střediska Jednoty

Prodej:
Úterý 22. 12. od 9 do 17 hodin

Středa 23. 12. od 9  do 12 hodin

V prodeji bude kapr a amur.
Tak jako každý rok lze ryby zabít, 
očistit, vykuchat a naporcovat.

Svým stálým zákazníkům přejeme
bílé „RADOSTNÉ VÁNOČNÍ SVÁTKY“
a šťastný Nový rok při dobré kondici

a také v dobrém zdraví.
Rybáři z Nové Včelnice

Nová Včelnice

Pátek 11. 12. - sobota 12. 12. VÍKEND ŘÍZKOVÝCH 
SPECIALIT (výběr řízků z několika druhů mas)
Sobota 19. 12. Vánoční posezení s kytarou, začá-
tek v 18.00 (vánoční punč, drobné občerstvení...), 
hraje Lukáš Chaloupek
Sobota 25. 12. Poslední leč, začátek ve 20.00, 
hraje Generace
Čtvrtek 31. 12. SILVESTROVSKÁ NOC PLNÁ 
HVĚZD, začátek v 19.00, vstupné s občerstvením 
(občerstvení + přípitek) 150,-, vstupné bez občer-
stvení (přípitek) 80,- , Po celý večer oldies hity od 
60. let, bohatý program......

Redakce novovčelnického 
zpravodaje přeje všem 
krásné a ničím nerušené 
Vánoce.

Město Nová Včelnice pořádá
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Křemešnická 1946, 393 01 Pelhřimov
Tel.: 565 323 360, 777 162 132

SLEVA 10% NA ZAKÁZKY
UZAVŘENÉ DO KONCE ROKU 2015

Svaz postižených civilizačními chorobami v ČR,
z.s. Základní organizace Nová Včelnice

P O Z V Á N Í
Srdečně zveme své členy na předvánoční 

posezení při hudbě, zpěvu a tanci.

Akce se koná 11. prosince 2015 ve 14 hodin 
v sále hotelu „JELEN“.

Připraveno občerstvení a tombola.
Jste srdečně zváni a dobrou náladu s sebou.

Výbor SPCCH
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PRODEJNÍ DOBA:
Po-Pa: 6.30 - 18.00, So: 7.00 - 12.00

NEDĚLNÍ PRODEJ:
8.00 - 11.00

Každý den čerstvé pečivo z naší pekárny!!!

JČ mléko lahodné  polotučné 1 l ...................14.90
Lipánek MAXI,DUO MAXI 130 g r. příchutě .... 9.90
JČ Máslo 250 g   super  cena ! ........................29.90
Milkin tvaroh jemný 250 g   .............................15.90
Kapucín plátkový sýr eidam 30 % 100 g ....14.90
Florián smet.jogurt 150 g r. příchutě  ............7.50
Uzené vepřové ocásky 1 kg .............................89.90
Šunka od kosti výběrová 100 g  .....................13.90
Vinná klobása ve skop.stř.100 g  ......................9.90
FLOP šunkový salám speciál 100 g   ...............9.90
Štýrské párečky 100 g .........................................12.90
Poličan 100 g ..........................................................15.90
Nowaco Rybí prsty VIKI 250 g .........................39.90
Kuř.prsa s kostí bez kůže TF 1 kg - chl.  ........99.90
Bramborový salát  500 g  super  cena! .......34.90
Vlašský salát 500 g................................................34.90
Vánočka s rozinkami balená 400 g  ..............26.90
Veka chlebíčková 360 g krajená,balená  ....14.90

Vekopopovický Kozel 11° 0,5 l sklo ...................9.90
Pilsner Urquell 0,5 l sklo  .......................................19.90
Bohemia Regent Premium světlý ležák 0,5 l ... 9.90
Coca-Cola,Fanta,Sprite, Kinley 2 l .....................24.90
Korunní 1,5 l ochucená  různé druhy ............... 9.90
Kofola  2 l různé druhy ..........................................16.90
Poctivá Tatarská omáčka 435 ml ......................25.90
Poctivá Majonéza 435 ml .....................................25.90
ORION NA VAŘENÍ 100 g  .....................................14.90
Hera 250 g  ..................................................................12.90
Ovocná směs „LINECKÁ“ TO260 ........................19.90
Broskve půlené loupané 820 g .........................29.90
Lukana řepková 1 l ..................................................27.90
Mucha Sekt Demi 0,7 l ...........................................99.90
Tuzemák FLOP 0,5 l  37,5 % .................................99.90
Čočka velkozrnná PS 0,5 kg ................................19.90
Pečící papír FLOP 8 m ............................................24.90
Ubrousky vánoční  33*33 20 ks, 2-vrstvé ......17.90

V letákové akci od 7.12. do 31.12.2015 mimo jiné nabízíme: 

  Zákazníkům také nabízíme možnost vybírání peněz prostřednictvím  
platební karty - cash back. Také si u nás můžete dobít mobilní telefon. 

Stáčené víno za super cenu od 53,90 za 1 l.

POTRAVINY
Na Hliněnce 479, Nová Včelnice

Víkendová nabídka: 17.12. - 21.12.2015       Lovecký salám 100 g ......................13.90

Děkujeme všem zákazníkům za celoroční přízeň 
a přejeme Vám klidné prožití  vánočních svátků, 
hodně zdraví a štěstí  do nového roku 2016.


